
 

Tarnów, 21 grudnia 2020 r. 

KRM.0003.301.2020 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

W załączeniu przekazuję pisemną interpelację radnej Agnieszki Danielewicz dotyczącą 

naprawy nawierzchni ulicy Najświętszej Maryi Panny.  

 

 



Tarnów, 18.12.2020 roku 

 

Agnieszka Danielewicz 

 (Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

INTERPELACJA 

 

Proszę o poprawę nawierzchni ul.Najświętszej Marii Panny. W niektórych 

miejscach ( wgłębieniach) brakuje kostek granitowych.  

 

 

       Z poważaniem  

Agnieszka Danielewicz 
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